
 1  

  

Protokół nr XIII/2019 

przebiegu XIII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 29 listopada 2019 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni byli radni Artur Bielawski i Wojciech Świdurski. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska.  

3. Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich. 

4. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

5. Mikołaj Kazimierczak Naczelnik Wydziału Komunikacji. 

6. Urszula Hańczyk Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

7. Zofia Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie. 

8. Mecenas Dominik Czubanowski. 

9. Przedstawiciele lokalnych mediów. 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących a podstawą prawną do tego jest art.6 ust. 1 lit. c 

rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych oraz art.15 ustawy o samorządzie 

powiatowym. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący zgłosił wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o punkt w 

sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

sfinansowanie wyposażenia placówki Senior+ w Śremie stanowiący załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku obrad. Rada Powiatu 

jednogłośnie (15 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt. Po zmianie porządek 

przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu.  

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Śremie w 2019 r. w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu śremskiego na 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Dwujęzycznego  

w Śremie (wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

Specjalnego w Śremie (wchodzącego w skład Zespołu Szkół Specjalnych). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących  

w Śremie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum Ogólnokształcącego  

w Śremie (z siedzibą przy u. Staszica 3 w Śremie). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego  

dla Dorosłych w Grzybnie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia I Liceum Ogólnokształcącego  

dla Dorosłych w Śremie (w Zespole Szkół Ekonomicznych). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum Ogólnokształcącego  

dla Dorosłych w Śremie (w Zespole Szkół Politechnicznych). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 1 im. Cyryla Ratajskiego 

w Śremie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 2 w Śremie (w Zespole 

Szkół Technicznych). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 3 w Śremie (w Zespole 

Szkół Politechnicznych). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum w Grzybnie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów 

usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdów w roku 2020. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Śremie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Śremie. 

25. Interpelacje i zapytania Radnych. 

26. Wolne wnioski i informacje. 

27. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

28. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że do protokołu z sesji nie wpłynęły 

uwagi Radnych.  

 

Protokół XII sesji z dnia 25.10.2019 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za). 

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z 

wykonania uchwał Rady Powiatu stanowiące załącznik nr 5 do protokołu nie wymaga 

uzupełnienia.  



 3  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu 

w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do sprawozdawcy? 

 

Radny Tomasz Klaczyński powiedział, że w sprawozdaniu jest informacja o  tym, że kończąc 

czynności likwidacyjne w ramach likwidacji SP ZOZ Szpital w Śremie Zarząd wyraził zgodę na 

przelew wierzytelności dlatego nasuwa się pytanie czy te czynności rzeczywiście kończą likwidację ? 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że nie ma pewności czy nie pojawią się nowi 

wierzyciele, zawsze jakiś margines ryzyka istnieje.  

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Zdrowia, 

więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/95/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku została podjęta 

przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2019 r. w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, 

przez panią Urszulę Hańczyk Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/96/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2019 r. w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) 

i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2020 r. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Oświaty, 

przez panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, więc otworzył dyskusję i 

poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/97/2019 w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2020 r. została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie powiatu śremskiego na 2020 rok. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Oświaty, 

przez panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, więc otworzył dyskusję i 

poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Wojciech Zajler powiedział, że propozycja rozkładu godzin prac aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu śremskiego została pozytywnie przyjęta przez burmistrzów gmin powiatu śremskiego 

natomiast negatywnie przez Wielkopolską Okręgową Izbę Aptekarską w Poznaniu. Zapytał czy są 

jakieś podstawy uzasadniające tą odmowę. 

 

Izabela Ratajczak Kierownik SO odpowiedziała, że Izba Aptekarska wyraziła opinię, iż ta uchwała 

nie jest dostosowana do zapotrzebowania miejscowej ludności i nasze starostwo powinno stosować 

dopłaty farmaceutom do dyżurów. 

Radni nie zgłosili więcej głosów. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/98/2019 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu śremskiego na 2020 rok została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

Dwujęzycznego w Śremie (wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących). 

 

Poinformował, że projekty wszystkich uchwał dotyczących oświaty były przedstawiane na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału 

Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. a, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań 

do wszystkich uchwał.  

Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów dla 11 projektów 

uchwał oświatowych. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Piotr 

Ruta przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/99/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

Dwujęzycznego w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 

11 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum Specjalnego w Śremie (wchodzącego w skład Zespołu Szkół Specjalnych). 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/100/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

Specjalnego w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Śremie. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/101/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum 

Ogólnokształcącego w Śremie (z siedzibą przy u. Staszica 3 w Śremie). 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 
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Uchwała nr XIII/102/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum Ogólnokształcącego  

w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Grzybnie. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/103/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Grzybnie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 15 

do protokołu. 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia I Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Śremie (w Zespole Szkół Ekonomicznych). 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/104/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia I Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Śremie (w Zespole Szkół Politechnicznych). 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/105/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia II Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 1 im. Cyryla 

Ratajskiego w Śremie. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/106/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 1 im. Cyryla 

Ratajskiego w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 18 

do protokołu. 
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Ad. 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 2 w Śremie (w 

Zespole Szkół Technicznych). 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/107/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 2 w Śremie została 

podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 3 w Śremie (w 

Zespole Szkół Politechnicznych). 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XIII/108/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum nr 3 w Śremie została 

podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum w Grzybnie. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/109/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum w Grzybnie została 

podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 20. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdów w roku 2020. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, 

przez pana Mikołaja Kazimierczaka Naczelnika Wydziału Komunikacji, więc otworzył dyskusję i 

poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Wojciech Zajler zapytał jak kształtują się opłaty za usunięcie pojazdów z dróg w sąsiednich 

powiatach.  

 

Mikołaj Kazimierczak odpowiedział, że Powiat Śremski jest w ciągłym kontakcie z Powiatem 

Poznańskim. Dodał, że brał udział w spotkaniu organizowanym przez Związek Powiatów Polskich 

na, którym ten temat był omawiany i wynika, że odchodzi się od określania stawek maksymalnych. 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/110/2019 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdów w roku 2020 została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 22 

do protokołu. 

 

Ad. 21. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu 

Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 23 

do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/111/2019 zmieniająca uchwałę budżetową na 2019 rok została podjęta przez Radę 

Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 22. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Klubów. 
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Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIII/112/2019 w sprawie w sprawie udzielenia Gminie Śrem pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 25 

do protokołu. 

 

Ad. 23. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Śremie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Przywara powiedział, że  

15 października  br. wpłynęła do starostwa Powiatowego w Śremie skarga na działanie Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, w dniu 25 października 

br. ustaliła, że skarżąca nie spełniła warunków formalnych do dokonania rejestracji w Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Śremie jako osoby bezrobotnej. W związku z tym tej rejestracji nie można było 

dokonać. Dlatego mając na uwadze obowiązujący stan prawny w sprawie oraz wszelkie okoliczności 

komisja zaopiniowała skargę jako bezzasadną i swoje stanowisko wyraziła w projekcie uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XIII/113/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik 

nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 24. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Śremie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Przywara powiedział, że  

30 października br. wpłynęła do starostwa Powiatowego w Śremie skarga na działanie Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie w przedmiocie nadzoru nad funkcjonowaniem rodziny 

zastępczej. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, w dniu 08 listopada br. ustaliła, że skarżąca liczyła 

czas pobytu dziecka w rodzinie zastępczej do momentu opuszczenia domu, natomiast zgodnie z 

przepisami pomoc udzielana jest do czasu uzyskania pełnoletności, która została osiągnięta kilka 

miesięcy wcześniej. Za ten czas pieniądze powinny zostać zwrócone do Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Śremie. Dlatego mając na uwadze obowiązujący stan prawny w sprawie oraz 

wszelkie okoliczności komisja zaopiniowała skargę jako bezzasadną i swoje stanowisko wyraziła w 

projekcie uchwały Rady Powiatu. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XIII/114/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się) i 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

Ad 25. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub zapytania?  

 

Radna Elżbieta Michalska złożyła 3 interpelacje. Pierwszą w sprawie udrożnienia instalacji 

deszczowej w okolicy przejścia dla pieszych na ulicy Kilińskiego w Śremie. Kolejne dwie w sprawie 

umieszczenia barierek ochronnych: wzdłuż chodnika ze Śremu do miejscowości Psarskie oraz przy 

ścieżce rowerowej ze Śremu do Nochowa. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że chciałby wyjaśnić dlaczego przy głosowaniu na temat budżetu 

wstrzymał się od głosu. Dodał, że były prowadzone rozmowy na Komisji Budżetu na temat 

ekspertyzy dotyczącej szpitala, która nie jest kompleksowo skończona, a w tej chwili zostało 

przeprowadzone głosowanie nad wydatkowaniem kolejnych kwot na inwestycje w szpitalu. Zdaniem 

Radnego do czasu otrzymania ekspertyzy wydawanie kolejnych kwot na inwestycje związane z tym 

obiektem jest niezasadne.  

Dodał, że chciałby podziękować Zarządowi Powiatu oraz Radzie za działania podjęte w kierunku 

szkół ponadpodstawowych, które są obłożone uczniami. Niepokój rodziców w zeszłym roku na 

terenie naszego powiatu był zasadny, ponieważ działania zostały podjęte i dzieci mają zapewnioną 

możliwość uczenia się mimo podwójnego rocznika. W sąsiednich powiatach jest dużo gorzej.  

Radny zwrócił uwagę, że na stronie internetowej powiatu śremskiego nie ma planu pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu śremskiego na grudzień 2019 r., w związku z tym poprosił  

o uzupełnienie tego planu. 

Radny dodał, że chciałby złożyć wniosek formalny nr 4/2019 w sprawie wprowadzenia zmian w 

projekcie uchwały budżetowej na 2020 r. (wniosek zostanie rozpatrzony na posiedzeniu Komisji  

Budżetu w dniu 02.12.2019 r. i będzie stanowił  załącznik do protokołu z komisji). 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że ekspertyza dotyczy zagadnienia prawnego, 

które odpowiada na pytania o możliwościach sprzedaży udziałów spółki, dzierżawy, wynajęcia. 

Nigdy ta ekspertyza nie odpowie na pytania jaka jest sytuacja finansowa spółki. Dodała, że na tego 

typu pytania była możliwość odpowiadania i dyskutowania na jednej z poprzednich sesji i komisji 

gdzie pan Starosta szeroko temat omawiał, również był obecny pan prezes szpitala Michał 

Sobolewski. W jaki sposób inwestycja pt. utworzenie dodatkowych miejsc parkingowych przy 

szpitalu ma odpowiedzieć panu Radnemu na temat ekspertyzy? Ekspertyza jest przeprowadzona w 

zakresie prawnym natomiast utworzenie dodatkowych miejsc parkingowych dostosowanych do 

potrzeb pracowników, pacjentów i mieszkańców jest obecnie niezbędne. Dlatego na to pytanie pan 

Radny musi sam sobie odpowiedzieć. 

 

Radni nie zgłosili więcej interpelacji i zapytań.     

 

Ad 26. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

Radni nie zgłosili w tym punkcie wniosków i informacji. 

 

 

 Ad 27. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował wszystkim radnym, którzy brali udział  

11 listopada br. w obchodach odzyskania niepodległości przez Polskę.  
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Przewodniczący poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo ze Stowarzyszenia Miłośników 

Dziedzictwa Narodowego w Brodnicy, którzy informują, że 6 stycznia każdego roku planują 

organizować uroczystość upamiętniającą Powstańców Wielkopolskich. 

 

Najbliższe posiedzenie komisji budżetu odbędzie się 02.12 o godz. 12.30, kolejne posiedzenia 

wszystkich komisji odbędą się 19.12 (czwartek) natomiast sesja odbędzie się 20.12 (piątek). 

 

Ad 28. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XIII sesję 

Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1244. 
 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak 


